
 
 
Zwolle, 1 oktober ‘18 
 
 
Mondelinge vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders 
 
 
De Minister van Infrastructuur en Waterstaat heeft zojuist besloten om de 
‘Stints’ uit voorzorg van de weg te halen. Het verbod op openbaar weggebruik 
zal morgenochtend in werking treden. De Minister heeft dit besloten naar 
aanleiding van het tragische ongeval in Oss van vorige week. Eerste 
onderzoeken van de ILT wijzen op potentiële risico’s van de Stint. Op 
kinderopvangorganisaties wordt veelvuldig gebruik gemaakt van Stints. Daarom 
heeft de VVD de volgende vragen aan het College: 

• Is het College bereid om vanuit de verantwoordelijkheid voor toezicht en 
handhaving bij de Zwolse kinderopvangorganisaties na te gaan of zij 
daadwerkelijk afzien van het gebruik van de Stints; 

• En is zij bereid om daarbij te kijken op welke wijze meegedacht kan 
worden over een tijdelijk alternatief voor het halen en brengen van 
kinderen van en naar de Kinderopvang. 
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